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سرمقاله

 لیگ فوتبال ایران
 16 حال مختلف!

هالیوود برای کاخ سفید 
تنها یک شوینده است

فرآورده فروش 
باشیم نه خام فروش

ورزش فرهنگانرژی ورزش

4

 »ادرسون« و ثبت
  ۵0 کلین شیت

 در لیگ جزیره

الیجا وود اسم سریال 
»ارباب حلقه ها« را گمراه 

54کننده خواند 35

 هرمسابقه ای بیش از ماسک  و اسپری
 به اعتماد و احترام نیاز دارد

گفت وگو با استاد فلسفه دانشگاه 
»وارویک« درباره سینمایی »۵ هم خون«

بررسی یک پرسش مهم در دوران 
تحریم »صادرات فرآورده های نفتی هم 

تحریم است؟« با دو کارشناس 

»این همان دنیایی بود که به خاطرش 
به شــکم مادرم لگد می زدم؟« وقتی 
پرخاش ها و توهین های فوتبالیست ها، 
مربیان، مدیران و اهل رسانه به هم را 
می بینم مثل همان دیوارنوشته عربی 

از خودم می پرسم: »این...

اخیراً فیلمی از اسپایک لی به اسم »۵ 
هم خون« نمایش داده شده است. این 
فیلم واکنش های بسیاری در پی داشته 
اســت. »راپرت رید« در این باره با ایلنا 
گفت وگو کرده اســت. او به یک سوال 

بسیار مهم پاسخ می دهد...

بیش از ۲۱درصد از نفت استخراج شده 
در جهــان متعلق به »ونزوئلا«ســت. 
ذخایر نفتی کشور ونزوئلا به قدری زیاد 
است که این کشور روزانه ظرفیت تولید 

۱.۳میلیون بشکه بنزین دارد...

واکنش ها به دستمزد کلان 
نماینده های مجلس ادامه دارد

 حقوق نجومی آن هم
 در خانه ملت؟!

مریم عمادی/ گروه سیاست
Maryam.Emadi@yahoo.com

شــانزدهم تیرمــاه در بحبوحــه 
مطالبه گری کارگرهای بازنشســته 
برای دریافت چنــد صد هزار تومانِ 
ناقابل مزایای جنبی دستمزد و در 
زمانی کــه کارگرهای زحمت کش 
کشــور در انتطــار اجرایی شــدن 
افزایــش ۲۰۰هــزار تومانی حق 
مسکن هســتند )حق مسکن بعد 
از ده ســاعت چانه زنی نمایندگان 
کارگری و بعد از ماه ها پروپاگاندای 
رسانه ای مســئولان وزارت کار در 
زمینه افزایــش آن، بــا ۲۰۰هزار 
تومان افزایــش از ۱۰۰هزار تومان 
به ۳۰۰هــزار تومان رســید( یک 
خبر برای طبقه کارگرِ زیر خط فقر 
رســانه ای می شــود: ۲۳۰میلیون 
تومان به عنوان حق الزحمه نخستین 
ماه نمایندگی به حساب ۲۹۰نماینده 
مجلس یازدهم واریز شــده است! 
یک حساب سرانگشتی ساده نشان 
می دهد که مجموع پول هایی که در 
شانزدهم یا پانزدهم تیر به حساب 
نمایندگان مجلس ریخته شــده به 

هیچ وجه پولی کمی نیست...
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مجمع عمومــی عادی  نسل فردا/  گروه  اقتصاد
news@ naslefarda.net ذوب آهــن ســالیانه 

اصفهــان بــا حضــور 
سهام داران، نمایندگان صاحبان سهام، اعضای هیئت  مدیره و 
نماینده سازمان بورس و اوراق بهادار تهران در تالار تشریفات و 
تالار آهن ذوب آهن اصفهان با رعایت پروتکل های بهداشــتی 

پنج شنبه ۱۹ تیرماه برگزار شد.
نمایندگان سهام داران عمده ذوب آهن در جایگاه هیئت رئیسه 
قــرار گرفتند و دکتر »ســعیدعبودی« رئیــس هیئت مدیره 
شرکت صدر تأمین ریاســت مجمع را عهده دار شد. مهندس 
»منصوریــزدی زاده« مدیرعامل ذوب آهن اصفهــان در ارائه 
گزارش هیئت مدیره مربوط به عملکرد ســال۹8 و برنامه های 
آتی این شرکت گفت:  رکورد تولید با دو کوره بلند و ثبت رکورد 
روزانه،ماهانه و سالانه تولید کک ازجمله دستاوردهای سال قبل 
است. وی با اشاره به دست یابی به رکورد کمترین مصرف کک 
اظهار کرد: کک مهم ترین بخش قیمت تمام شده شرکت در بحث 
انرژی است و درحالی که دیگر فولادسازان از گاز استفاده می کنند 
اما ذوب آهن به دلیل روش تولید کوره بلند ناچار به استفاده از 
کک است. مدیرعامل شرکت ذوب آهن با تاکید بر اینکه به دلیل 
کمبود کمی و کیفی در زغال سنگ و کمبود کک در کشور ناچار 
به واردات هستیم که مجموع آن ها ۵۰درصد قیمت تمام شده 
شرکت ذوب آهن را دربرمی گیرد افزود: در این حوزه عدد۵۱۲ 
کیلو به ازای هر تن چدن را در سال ۹8 به ۵۱۰کیلو رساندیم و 

امیدواریم در سال۹۹ این روند کاهشی ادامه یابد.
وی با اشــاره به روند آزمایشــی پروژه PCI به عنــوان یکی از 
پروژه های اقتصادی ذوب آهن اظهار کرد: قرار بود بهره برداری 

رسمی از این پروژه در فروردین امسال با حضور رئیس جمهور 
انجام شود که به دلیل شرایط موجود این اتفاق رخ نداد اما امروز 

شرکت از این پروژه استفاده آزمایشی می کند.
 وی با بیان اینکه یکی از فاکتورهــای مهم صنعت فولاد تولید 
سرانه فولاد اســت اظهار کرد: میزان تولید ذوب آهن در سال 
۹7 به ازای هر نفر ۱6۱ تن بود که این عدد در سال ۹8 به ۱74 
تن رسید و پیش بینی می شود در سال جاری با »جهش تولید« 
و با راه اندازی کوره شــماره یک به عدد ۱۹۹ تن به ازای هر نفر 
برسیم که این حاصل دو اقدام ازجمله افزایش تولید و دیگری 
خروجی شرکت اســت و در عمل جهش تولید در این شرکت 

محقق می شود.
مدیرعامل شرکت ذوب آهن با اشــاره به ثبت رکورد صادرات 
شرکت ذوب آهن در سال گذشته با یک میلیون و ۱۵۵ هزار تن 
محصول گفت: این میزان صادرات معادل ۵۰درصد محصولات 
اصلی شرکت است. وی افزود: تثبیت سودآوری شرکت را در سال 
گذشته شاهد بودیم و امسال 88۰ میلیارد تومان را هدف گذاری 
کردیم. بدین ترتیب زیان انباشته شــرکت را به صفر خواهیم 

رساند و سال آینده به طور قطع سود تقسیم خواهیم کرد.
وی با بیان اینکه در ســال ۹8 نسبت به ســال ۹7 شاهد رشد 
۵7درصدی هزینه های مواد اولیه بودیم ادامه داد: رشد هزینه ها 
در حالی بود که رشد فروش شرکت ۲8درصد رقم خورد و این 
یکی از دلایل نرسیدن به سود عملیاتی مناسب ذوب آهن همانند 

سال ۹7 بود.
مدیرعامل ذوب آهن با اشاره به دلایل رشد هزینه های ذوب آهن 
اظهار کرد: رشد ۵7درصدی قیمت زغال، نرخ افزایشی تورم و... 
موجب رشد هزینه های تولید در ذوب آهن شده است. وی با بیان 

اینکه ذوب آهن در بحث فروش بــا محدودیت هایی در فروش 
محصولات خود در بورس کالا مواجه شــد تاکید کرد: در این 
شرایط به سودِ قابل پیش بینی دست نیافتیم و برآورد ما از سود 
از دست رفته 8۰۰ میلیارد تومان بوده است. یزدی زاده در ادامه 
به چالش های پیش روی شرکت اشاره کرد و گفت: بزرگ ترین 
مشکل ذوب آهن کمبود مواد آهن دار در کشور است اما با رویکرد 
جدید وزارت صمت،روند خام فروشی رو به کاهش است و با تدابیر 
صورت گرفته قرار است پیش از صادرات ابتدا نظر تولیدکنندگان 
داخلی جلب شــود. وی با اشــاره به ترجیح معادن به تبدیل 
سنگ آهن به کنسانتره و گندله که یک چالش برای ذوب آهن 
محسوب می شود گفت: ما امروز با کمبود سنگ آهن درشت دانه 
در کشور مواجه هستیم،از سوی دیگر برخی صنایع بالادستی 

هم چون گل گهر و چادرملو به تولید فولاد روی آورده اند و در این 
شرایط آن ها تأمین مواد اولیه خود را در اولویت قرار داده اند.وی با 
اشاره به اینکه ذوب آهن همانند دیگر فولادسازان از یارانه انرژی 
برخودار نیست اظهار کرد: مطابق آخرین برآورد ذوب آهن به ازای 
هر کیلو تولید محصول ۱۰۵۰ تومان از یارانه انرژی بی بهره است.

وی با اشــاره به برنامه های مقابله با چالش هــای موجود اظهار 
کرد: شــرکت ذوب آهن به دنبال خرید معادن زغال ســنگ و 
سنگ آهن اســت و اقداماتی نیز صورت گرفته است،همچنین 
تمدید مجوز هیئت وزیران در عرضه یک میلیون و 7۵۰ هزار تن 
سنگ آهن،ارائه برنامه تأمین کامل مواد اولیه ذوب آهن و پیشنهاد 
آن به وزارت صمت از مهم ترین برنامه های این شرکت است.وی با 
اشاره به راه اندازی کوره بلند شماره یک ذوب آهن تصریح کرد: با 

وجود کمبودهای بسیار در آستانه راه اندازی کوره بلند شماره 
یک هســتیم اما مهم ترین بحث آن تأمین پایدار مواد اولیه آن 
اســت که با برنامه ریزی وزارت صمت به زودی شاهد راه اندازی 
آن خواهیم بود.  در پایان این مجمع، شــرکت سرمایه گذاری 
صدر تأمین، شرکت پویش بازرگان، شرکت فراورده های نسوز 
ایران، شرکت توسعه معادن پارس تأمین و شرکت صبا تأمین 
به عنوان اعضای هیئت مدیره در دوره جدید به مدت دو ســال 
انتخاب شــدند. همچنین موسسه حساب رســی هشیارممیز 
به عنوان حساب رس مســتقل و بازرس قانونی اصلی شرکت و 
موسسه حساب رســی تدوین و همکاران به عنوان حساب رس 
 مستقل و بازرس قانونی علی البدل برای مدت یک سال انتخاب

 شدند.

در مجمع عمومی عادی سالیانه ذوب آهن اصفهان عنوان شد:

تحقق »جهش تولید« توسط ذوب آهن اصفهان با راه اندازی کوره بلند شماره یک

نماینده ها جوزده نشوند
2

رهبر انقلاب به صورت آنلاین درمجلس حضور یافتند و به نماینده ها توصیه هایی ایراد داشتند

       ادامه در صفحه2


